

תעודת אחריות

ל-4 שנים

שם הלקוח _____ מס' הרכב _____ סוג הרכב _____
 שם הצמיגייה _____ עיר _____ שם האחראי _____
 עבור _____ צמיגים במידה R / _____ מדגם _____

שם היצרן		סמן ב-X	שם היצרן		סמן ב-X
	סין	<input type="checkbox"/>		יפן	<input type="checkbox"/>
	סין	<input type="checkbox"/>		קוריאה	<input type="checkbox"/>
	סין	<input type="checkbox"/>		יפן	<input type="checkbox"/>
_____*	אחר	<input type="checkbox"/>		יפן	<input type="checkbox"/>

* מותג נוסף וקיים מתוצרת אחרת מיבוא של קבוצת אוטולוקס בלבד

חתימה וחותמת הצמיגייה

תאריך המכירה

תנאי האחריות

- האחריות הינה ל-4 שנים מיום הקניה.
- הצמיגים שרכשת מיוצרים לפי התקנים הבינ"ל: D.O.T האמריקאי ו/או J.I.S היפני, ו/או E-30 (נוסעים), E-54 (משאיות) האירופאי.
- צמיגים שיתגלו בהם פגמי ייצור או ליקויים בחומרים, בתקופה של 4 שנים מתאריך הרכישה, ואשר יוכרו ע"י היצרן באמצעות חברת אוטולוקס, יזכו את רוכביהם בהחזר יחסי על בסיס Pro-Rata - (לפי היחס שבין עומק החריצים הנותר בסוליה לעומת העומק המקורי בצמיג חדש).
- האחריות אינה חלה על פגמים וכשלונות הנגרמים ע"י:
 - שימוש בצמיגים שלא לפי המלצות יצרן הרכב (עומס יתר, לחץ ניפוח נמוך/גבוה, מהירות מירבית).
 - נזקים מפגיעות חיצוניות, חיתוכים, תקרים, תבלות שנגרמו ע"י גורמי חוץ, תאונות דרכים, ליקויים טכניים ברכב, הוספת חומרים נוזליים לאטימת פנים הצמיג, ג'אנטים פגומים, הרכבה לקויה (שימוש לא נכון בצמיג, שימוש באבוב שאינו מתאים לגודל הצמיג בצמיג הדורש אבוב).
 - שחיקה בלתי אחידה כתוצאה מפגמים בכיוון זווית הגלגל או ברכיבים מכניים הקשורים לגלגל.
 - שחיקה מדרס הצמיג או חלקו מתחת לעומק 2 מ"מ של תעלות הדגם, שחיקה מופרזת בדפנות, שימוש בתחליף שאינו מאושר ע"י משרד התחבורה, פגמים מנסיעה על כבישים משופשים ואחרים קשים, התנגשות, שריפה, גניבה, שחיקת סוליה מופרזת, צמיגים שפג תוקף אחריותם או שנמכרו כמשומשים, אי איזון מעל ל-8 שבועות מתאריך הרכבתם.

* תעודה זו בתוקף עם הצגת חשבונית הקנייה בלבד.
 * יש למלא את כל הפרטים המבוקשים. תעודה חסרה בפרטים ו/או שאיננה חתומה - לא תקבל.

AUTOLUXE

TIRES (ISRAEL) LTD



צמיגים זו המומחיות שלנו | Tires are our specialty

Warranty Conditions

1. The warranty is valid for 4 years from the date of purchase.
 2. The tires purchased are manufactured according to International standards:
American D.O.T. and /or Japanese J.I.S, and /or E-30 (passenger), European E-54 (trucks).
 3. Should a production defect be found and recognized as such by the manufacturer through Autoluxe Tires within 4 years of purchase, the customer will be credited according to PRO-RATA average (the non-used depth of the tire relatively to a new tire).
 4. The warranty is not valid in the following cases:
 - Use of the tires not in accordance with the vehicle manufacturer's instructions (overload, high speed, high/low inflation etc.).
 - External damage to tire such as cuts, flat tires, penetration of foreign objects, road accidents (road hazard), mechanical conditions of the vehicle, use of liquid materials to seal the inside of the tire, defective rims, improper mounting or dismounting, improper use of the tire (incorrect size of a tube in a tire that requires a tube) etc.
 - Wear complaints (fast wear, uneven wear) due to improper tire alignment or due to mechanical vehicle problems that affect the tire.
 - Tread wear of the tire insole or part of it below 2 mm depths, over wear of the shoulder and use of a tire in a manner that is not approved by the Ministry of Transport, defects from driving on bumpy roads and rough road sites, collision, fire, theft, excessive sole wear, expired tire warranty or tire sold as used, imbalance over 8 weeks from the date of their assembly.
- This warranty is valid only when presented together with sales invoice.
 - It is mandatory to fill in all the above customer requested details. A warranty form with missing details/not signed – will be rejected.

شروط الضمان (الكفالة):

1. الكفالة سارية المفعول لمدة 4 سنوات من يوم الشراء.
2. الإطارات التي تم اقتنائها مصنوعة وفقاً للمعايير الدولية :
D.O.T الأمريكية و / أو J.I.S اليابانية و / أو E – 30 (مسافرين), E – 54 (شاحنات) الأوروبية.
3. الإطارات التي يظهر بها عيوب تصنيع أو عيوب في المواد خلال مدة أقصاها 4 سنوات من تاريخ الشراء، والتي سيتم المصادقة عليها من قبل الشركة المصنعة بواسطة شركة أوتولوكس، ستمنح المشتريين إسترداداً نسبياً على أساس سعره الإحترافي (وفقاً للنسبة بين عمق الأخدود المتبقي في نعل الإطاريين العمق الأصلي في الإطارات الجديدة)
4. الكفالة لا تسري على العيوب والأعطال الناتجة عن :
 - إستعمال الإطارات بشكل مخالف لتوصيات الشركة المصنعة للمركبة (حمولة زائدة , ضغط نفخ منخفض / عالي, سرعة قصوى)
 - اضرار ناجمة عن إصابات خارجية, قُطع (جرح) , شقوق, إصابات ناجمة بسبب عوامل خارجية, حوادث طرق, عيوب فنية في المركبة, إضافة مواد سائلة لسد الإطارات من الداخل, حواف تالفة (جنط) , تركيب سيء (إستخدام خاطيء للإطارات, إستخدام مزمارة لا يتناسب مع حجم الإطارات للإطار الذي يتطلب مزمارة)
 - تآكل غير متساوي بسبب عيوب في توجيه زاوية الإطارات أو في المكونات الميكانيكية المتعلقة بالإطارات.
 - تآكل نعل الإطارات أو جزء منه أكثر من عمق 2 ملم من القناة النموذجية, تآكل مفرط بالجوانب, إستعمال بديل غير مصادق عليه من قبل وزارة المواصلات, عيوب نتيجة قيادة وسفر على طرق وعرة ومواقع صعبة, إشتباك, حريق, سرقة, تآكل نعل مفرط, إطارات منتهية صلاحية الكفالة أو بيعت كمستعملة , عدم تنفيذ توازن بعد مرور أكثر من 8 أسابيع من تاريخ التركيب.

*هذه الوثيقة نافذة الصلاحية فقط عند إبراز فاتورة الشراء.

*يجب تعبئة كل التفاصيل المطلوبة, كل وثيقة ناقصة تفاصيلها و / أو غير موقعة سوف لن يتم قبولها .